

2021-09-06

Protokoll TIMSIG styrelsemöte

Datum: 2021-09-06

Tid: 18.00 – 19.30

Plats: Teams

DAGORDNING – förslag

1. Mötets öppnande, närvaro

Bengt förklarar mötet öppnat och noterar närvarande styrelsemedlemmar enligt följande:

Mattias Holm

Bengt Arwidsson

Ulf Duus

Fred Sörensson

Petter Lodmark

Björn Persson Mattsson

Stina Rosén (adjungerad)

2. Föregående mötesprotokoll

Inga synpunkter på föregående mötesprotokoll.

3. Sessions/låtstugor/workshops 2021

a) Lägesavstämning/åtgärder

Haket fortsätter varannan onsdag med maxantal 15 musiker.

Oklart när Irish Embassy kan starta igen, Mattias försöker få kontakt.

b) Övrigt?

Mathilda-spelning + efterföljande session på Studio World Sessions i samband med Göteborg Folk Festival anordnades 5 september.

4. Glenntown 2021

a) Lägesavstämning/åtgärder

Artister?

Vi har fått OK från Dag Westling & Esbjörn Hazelius. Gage 13 000 SEK.

Dag kan dock tidigast komma till Göteborg 19:45.

Mattias tar fram kontrakt.

Även fått OK från Anders Lillebo Trio. Gage 15 000 NOK.

Mattias tar fram kontrakt.

Förslag Sal Heneghan från County Mayo, nyinflyttad till Göteborg. 3 000 SEK. Ulf kollar.

Mattias tar fram kontrakt.

2021-09-06

Sessionställen?

Haket onsdagen 13 oktober är redan inbokat, maxantal 15 musiker. Möjligt att köra ytterligare session där under fredag-söndag? Stina kollar.

ABF-danslokaler bokade lördagen kl 10-16. Förslag att ha workshop i irländsk litteratur och låstuga kl 10-13 och därefter dubbla sessions kl 13-16 (om möjligt förlänga till kl 17). Ulf kollar.

Förslag att kolla med Studio World Sessions angående fredags-session. Fred kollar.

Ev även session på Folkmusikkaféet samtidigt för att sprida ut oss?

Möjligt att samordna session med World Sessions på torsdagen? Fred kollar.

Folkmusikkaféet?

Fred håller låstuga.

Ulf kollar med Catherine angående sångstuga.

Konsert med McGlade's House bokad.

b) Ska vi ha festivalen?

Förutsatt att vi håller festivalen begränsad, både till antal deltagare och programpunkter, så anser vi att festivalen är genomförbar. Go/no-go-beslut måste tas senast på nästa styrelsemöte om 1 vecka.

c) Övrigt?

Ulf kollar med Catherine ang. konferencier.

5. Årsmöte 2021

a) Lägesavstämning/åtgärder

Synpunkter på förslag till förvaltningsberättelse, budget och årsavgift. (Petter har skickat)

Petter presenterar dokumenten, vilka godkänns av styrelsen.

Synpunkter på förslag till verksamhetsberättelse och verksamhetsplan. (Mattias har skickat)

Mattias presenterar dokumenten, vilka godkänns av styrelsen.

b) Övrigt?

Årsmötet hålls på Haket söndag 19 september kl 15-18.

Kallelse och förslag på dagordning är utskickad till samtliga medlemmar.

6. Övriga frågor

Inga övriga frågor dök upp.

7. Nästa styrelsemöte

Nästa styrelsemöte läggs den 13 september kl 18 på Microsoft Teams.

2021-09-06

8. Mötets avslutande

Bengt förklarar mötet avslutat.